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2012-12-20 

 Assar Johansson 

 

Till 'Karl-Gustaf Eklund' 

 

Hej Kåge. 

 

Vill tala om att sedimentpumpen är beställd. De som vill använda den bör så snart som möjligt 

ansöka om tillstånd. Jag tror att ansökningsförfarandet är lite annorlunda jämfört med vassklippning. 

Fråga gärna Rune Franzen om råd. 

God Jul alla vatten vänner/Assar 
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